
Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ Velehrad ze dne 6. 12. 2018 

Přítomni: Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Kateřina Švecová, Mgr. Jiří Sukaný, Mgr. Jan Skryja,  
Bc. Jan Václav Kučera, Jitka Točková, Miroslav Kovářík, Mgr. Aleš Mergental  

Omluveni: Pavel Slavík, 
Host: Mgr. Andrea Olbertová  
 

Program:  
 
1. Rozpočet Základní školy Velehrad pro rok 2019 a střednědobý výhled hospodaření Základní školy 

Velehrad na roky 202 až 2021 

Paní Olbertová představila návrh rozpočtu a střednědobého výhledu, které jsou vyvěšeny na 

webových stránkách obce v sekci školní dokumenty viz. příloha zápisu. Rozpočet je navržen 

vyrovnaný, stejně jako střednědobý výhled. Obec Velehrad bude projednávat provozní příspěvek pro 

ZŠ Velehrad ve výši 1 800 000 Kč na veřejném zasedání 12. 12. 2018.  

Paní Točková: Co pokrývají mzdové náklady v položce 521? 

Paní Olbertová: Jedná se o doplněk úhrad mzdy pracovního úvazku uklízečky, na který nedostačuje 

rozpočet ze Zlínského kraje.  

Školská rada bere na vědomí návrh rozpočtu Základní školy Velehrad pro rok 2019                                       

a střednědobého výhledu hospodaření Základní školy Velehrad na roky 202 až 2021.  

 

2. Zavedení osobních čipů 

Pan Skryja: Ze strany rodičů přišel dotaz na informace o tématu zavedení osobních čipů pro žáky pro 

vstup do budovy a další využití.  

Paní Olbertová: O přípravě zavedení čipů jsme již dříve informovali prostřednictvím školního webu. 

Před zavedením systému čipů zašleme písemnou informaci s požadavkem potvrzení přímo rodičům, 

stejně tak budeme informovat elektronickou cestou a svoláme společnou informační osobní schůzku. 

Celý systém bude zaveden nejdříve na začátku roku 2019.  

 

3. Mailová adresa pro zástupce rodičů ve školské radě 

Pan Skryja: Při minulém zasedání školské rady byl projednáván návrh na vytvoření přímé e-mailové 

adresy na zástupce rodičů ve školské radě rodice.zsvelehrad@gmail.com, který má sloužit jako jeden 

z komunikačních kanálů pro podněty za strany zákonných zástupců žáků. Volení zástupci se dohodli 

na vytvoření takové adresy. Je možné adresu zveřejnit a vytvořit na webu seznam projednávaných 

témat? 

Paní Olbertová a pan Sukaný: Mailovou adresu zveřejníme na školním webu v sekci školské rady. 

Tento prostor je určen pro informace školské rady, tedy je možné zde umísťovat i další informace a 

témata.  

Zapsal: Aleš Mergental 

Schválila: Lenka Němcová, předsedkyně 

mailto:rodice.zsvelehrad@gmail.com

